
 

 

IZVJEŠĆE O SAVJETOVANJU S JAVNOŠĆU 
U POSTUPKU DONOŠENJA ODLUKE O PRIJENOSU SJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA GRADA 

KRKA 
Nositelj izrade izvješća: Goran Marević, član Gradskog vijeća Grada Krka 

Krk, 05. lipnja 2023. 

Naziv akta za koji je provedeno 
savjetovanje s javnošću  

Odluka o prijenosu sjednica Gradskog vijeća Grada 
Krka (predlagatelj: Goran Marević) 

Naziv tijela nadležnog za izradu nacrta / 
provedbu savjetovanja  

Goran Marević, član Gradskog vijeća Grada Krka 

Razlozi za donošenje akta i ciljevi koji 
se njime žele postići uz sažetak ključnih 
pitanja 

Transparentan rad Gradskog vijeća Grada Krka, 
snimanjem i prijenosom sjednica te objavom snimki 
putem  interneta, kako bi sve kategorije građana 
odnosno cjelokupna javnost dobila mogućnost uvida u 
rad predstavničkog tijela građana Grada Krka sukladno 
načelima javnosti rada, kao i tehnološkim te 
demokratskom standardima u 2023. godini. 

 

Objava dokumenata za savjetovanje  
https://www.grad-krk.hr/jedinstveni-upravni-
odjel/savjetovanje-sa-zainteresiranom-javnoscu 

Razdoblje provedbe savjetovanja   02. svibnja - 02. lipnja 2023. 

Pregled osnovnih pokazatelja  
uključenosti savjetovanja s javnošću  

Tijekom trajanja e-savjetovanja nije zaprimljena ni 
jedna primjedba na nacrt Odluke, a 21 osoba je 
dostavila mišljenje o potrebi prijenosa odnosno 
donošenju Odluke o prijenosu sjednica. 

Zahvaljujem svim sudionicima na uključivanju u izradu 
ovog akta. 

Pregled prihvaćenih i neprihvaćenih 
mišljenja i prijedloga s obrazloženjem 
razloga za neprihvaćanje  

U prilogu 1. 

Troškovi provedenog savjetovanja 
Nije bilo troškova savjetovanja 

  



 

Prilog 1. Pregled prihvaćenih i neprihvaćenih primjedbi 

R.
br. 

Sudionik 
savjetovanja (ime i 
prezime pojedinca, 
naziv organizacije) 

Tekst zaprimljenog prijedloga 
ili mišljenja 

Status prijedloga ili mišljenja 
(prihvaćanje/neprihvaćanje s  

obrazloženjem)  

1. Darko Tomljanović  Ovim putem bi pohvalio 

prijedlog gradskog vijećnika 

Gorana Marevića da se prenose 

javno sjednice gradskog vijeća 

Grada Krka i dajem podršku 

takvom prijedlogu! 

Kao građanin Grada Krka volim 

biti informiran o radu gradskog 

vijeća i mislim da je u današnje 

vrijeme to standard koji smo već 

trebali imati, a ne se oko toga 

prepirati. 

 

Mišljenje prihvaćeno. 

Odluka sadrži odredbe kojima je  
omogućena bolja informiranost 
građana u odnosu na postojeće 
stanje, odnosno demokratske 
standarde i  korištenje dostupnih 
tehnologija primjereno gradu u  RH i 
EU u 2023. godini. 

2.  Tijana Novaković Zbog transparentnog odnosa 
prema radu i odlučivanju, birači 
žele imati uvid u rad i 
odlučivanje vjećnika koji svojim 
odlukama utječu na život 
građana i razvoj grada, stoga se 
predlaže javnost njihovog rada 
putem prijenosa sjednica Vijeća 
grada Krka. 

Mišljenje prihvaćeno. 

Ovom Odlukom građanima bi  to bilo 
omogućeno, a izradi Odluke pristupio 
sam vodeći računa o potrebama i 
željama građana koji su mi se kao 
njihovom predstavniku obraćali s 
upitima zašto im još uvijek nije 
omogućeno gledanje ili slušanje 
sjednica Gradskog vijeća.  

3.  Grupa građana od 
Nenadić i Bajčić 

(18 sudionika) 

Da li će se sjednice prenosit, u 

današnjem društvu ne bi trebalo 

bit pitanje za raspravu nego 

zakonska obaveza. 

Kome smeta da ga građani 

gledaju i slušaju šta i kako radi 

za te iste građane, nije se na 

izborima trebao kandidirat za taj 

posao. 

Mogućnost osobnog 

prisustvovanja sjednicama za 

većinu ljudi je neizvediva jer ne 

žive svi u gradu Krku nego i u 

selima. Stariji ljudi nemaju 

prijevoz i ne mogu cijelo 

popodne i večer sjedit u vijećnici, 

a ima nas koji moramo i delat! 

Sa prijenosima i snimkama 

sjednica ćemo bit puno 

Mišljenje prihvaćeno. 

Cjelokupni sadržaj Odluke o 
prijenosu sjednica, posebno odredbe 
o objavi snimaka, omogućavaju 
dostupnost uvida u rad Gradskog 
vijeća svim skupinama građana, 
uključujući osobe starije dobi, 
smanjene pokretljivosti, građanima 
sa zdravstvenim poteškoćama, 
stanovnicima sela i naselja na 
području Grada Krka   koji nemaju 
mogućnost prijevoza do naselja Krk 
ili su ograničeni  financijskim 
mogućnostima, kao i svim drugim 
zainteresiranim građanima koji zbog 
poslovnih i obiteljskih obveza ne 
mogu osobno  nazočiti sjednicama 
Gradskog vijeća u vrijeme u koje se 
one održavaju. 



 

informiraniji nego sad, a sjednice 

ćemo moć slušat ili gledat kad 

možemo i kako želimo. 

Zato 100% podržavamo ovu 

odluku i nadamo se da ćemo 

konačno dobit priliku vidit kako 

radi naše Gradsko vijeće. 

 

4.  Dubravka Dijanić U potpunosti podržavam 
snimanje sjednica i donošenje 
Odluke o prijenosu sjednica 
kako bi rad Gradskog vijeća bio 
potpuno transparentan i 
dostupan na uvid svim 
zainteresiranim građanima, a ne 
samo onima koji su u 
mogućnosti osobno prisustvovati 
sjednicama. Veliki broj gradova i 
općina već godinama prenosi 
sjednice svojih Vijeća, pa je 
pomalo nevjerojatno da se im se 
Krk još uvijek nije priključio 
mada za to ima sve 
organizacijske i financijske 
resurse. 

Mišljenje prihvaćeno. 

Ovom Odlukom omogućio bi se 
potpuno transparentan i svima 
dostupan uvid u rad   Gradskog 
vijeća. 

Prostor u kojemu se održavaju 
sjednice je prikladan za audio i video 
snimanje i emitiranje kvalitetnog 
prijenosa čak i sa minimalnom 
opremom - što ne zahtijeva nikakva 
izdvajanja iz proračuna i može 
započeti odmah, a vijećnica je već 
odlično tehnički opremljena odnosno 
gotovo je spremna također i za 
zahtjevnije oblike prijenosa. 

 


